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     Zápis z jednání Kolejní rady Univerzity Palackého v Olomouci  
 

 

 

 

Datum a čas konání: 24.01. 2025; 13:00 – 14:00 

 

Místo konání:            Koleje Generála Svobody, Zasedací místnost ředitelství SKM  

Přítomni:  

                                    KR:  Tereza Mudroňová, Pavel Svačina, Adam Vlach, Erich Lonský 

                                    online: Katarína Szemanová, Erich Veverka 

 

SKM: Ing. Josef Suchánek, Lenka Kučová, Jana Šimková, Iveta Rehušová, 

Ing. Radek Koněvalík, Zbyněk Precektor 

   

Program: 

 
1. Otevření jednání 

2. Schválení programu 

3. Všeobecné připomínky 

 3.1 oznámení o náhlém o odchodu členky Laxmi Arora z KR 

 3.2 informování o procesu hledání studenta na vymalování studoven 

 3.3. Možnost zkontrolování vlastní konve elektrikářem 

 3.4 společenské hry a náčiní na koleje 

 3.5 elektronicky přístupný formulář pro návštěvy 

 3.6 zavedení pítek s filtrovanou vodou 

 3.7 zavedení košů na prádlo k půjčení 

 3.8 průzkum spokojenosti 

4. Připomínky za jednotlivé koleje 

a) Kolej 17. listopadu  

b) Kolej J. Jařaba 

c) Kolej Bedřicha Václavka A,C 

d) Kolej Generála Svobody A,B 

e)Kolej J. L. Fischera A,B 

f) Kolej Neředín I-IV 

g )Kolej Evžena Rošického 

h) Kolej Chválovice 

5. Různé  

 5.1 navýšení kolejného – príloha č.1 

6. Ukončení jednání  
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1. Otevření jednání  

 Členové Kolejní rady se dne 24. ledna v 13:00 setkali v zasedací místnosti ředitelství SKM 

na koleji Generála Svobody se zástupci SKM s účastí h členu KR UP online formou. Došlo k 

oficiálnímu otevření 3. zasedání Kolejní rady v akademickém roce 2024/2025.   

 

2. Schválení programu 

3. Všeobecné připomínky 

3.1. Oznámení o náhlém o odchodu členky Laxmi Arora z KR 

Kolejní rada obeznámila SKM s náhlým odchodem zahraniční členky z osobních odvodů na 

základě ukončení studia na UPOL. 

 

3.2.  Informování o procesu hledání studenta na vymalování studoven 

KR informovala o průběhu hledání studentů pro realizaci malby ve studovnách s cílem 

zpříjemnit studijní prostředí. Aktuálně probíhá výběr nejvhodnějších návrhů na základě 

podnětů od studentů. SKM se ve spolupráci s KR dohodlo na vymalování dvou studoven  

a to na  J. Jařaba a Chválkovice. 

 

        3.3. Možnost zkontrolování vlastní konve elektrikářem 

SKM po zhodnocení rizik zůstává při zákazu vlastních spotřebičů,které jsou součástí 

oficiálního seznamu SKM, jak tomu bylo doposud. Zároveň však zajistí doplnění varných 

konvic na koleje E. Rošického, 17. listopadu, J. Jařaba a Chválkovice, kde byl jejich 

nedostatek. O údržbu konvic bude pečovat SKM – v pravidelných intervalech zajistí jejich 

odvápnění a čištění. V případě problémů s čistotou konvice mají ubytovaní nahlásit situaci 

paní uklízečce nebo ji zdokumentovat a nahrát do systému ISKAM. 

 

     3.4 společenské hry a náčiní na koleje 

SKM zatím neuvažuje o koupi společenských her a posilovacího náčiní na koleje. 

Ubytovaným jsou dostupné posilovny na kolejích – Generála Svobodu, Neředín I a 

Chválkovice. 

 

     3.5 elektronicky přístupný formulář pro návštěvy 

KR vznesla dotaz ohledně zveřejnění formuláře na internetových stránkách, který by umožnil 

ubytovaným udělit souhlas s návštěvou na jejich pokoji i v případě jejich nepřítomnosti. 

SKM vysvětlilo, že pokud nejsou spolubydlící přítomni na pokoji, stačí, aby zaslali souhlas s 

návštěvou e-mailem na adresu recepce příslušné koleje. 

 

     3.6 zavedení pítek s filtrovanou vodou 

Na minulém zasedání KR upozornila na problém tvrdé vody na kolejích a navrhla možnost 

instalace pítek. SKM se inspirovalo řešením Přírodovědecké fakulty UP, kde byl umístěn 

výdejní stojan na pitnou vodu s filtrem. SKM plánuje v období prázdnin nebo nejpozději do 

konce roku umístit na každou kolej podobné pítko v blízkosti recepce, které umožní pití a 

naplnění malé láhve. Kolejní rada děkuje za zvážení a zavedení této možnosti. 
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      3.7 zavedení košů na prádlo k půjčení 

Z hygienických důvodů SKM neplánuje pořízení košů na prádlo a nepočítá s jejich 

zakoupením. KR navrhla testovací provoz tohoto opatření na koleji Chválkovice, odkud 

podnět vzešel, avšak SKM tento návrh odmítlo. Oproti půjčování plechů je správa a údržba 

prádelních košů výrazně náročnější, navíc mají tendenci se rychleji ničit. 

 

      3.8 průzkum spokojenosti 

KR seznámila SKM s plánovaným průzkumem spokojenosti, který proběhne v termínu      

20.–26. 2. SKM jako motivaci k vyplnění dotazníku poskytne tři ceny, které budou 

vylosovány a předány studentům. Podrobné informace budou zveřejněny na webových 

stránkách, Instagramu, Facebooku KR a komunikačních kanálech SKM. 

 

4. Připomínky za jednotlivé koleje  

a) Kolej 17. listopadu  

b) Kolej J. Jařaba 

Erich Lonský se doptal zda-li by bylo možné využít i jiné prostory na koleji k rekonstrukci na 

studovny. SKM se snaží dle dostupnosti zvyšovat co nejvíc komfort studentu ale v tomhle 

případě to nebude možné. 

 

c) Kolej Bedřicha Václavka A,C 

d) Kolej Generála Svobody A,B 

e)Kolej J. L. Fischera A,B 

 

    a.  rekonstrukce J.L.Fishera B 

V době rekonstrukce bloku JLF B ubude na kolejích v sezóně 2025/2026 celkem 338 

lůžek. SKM proto zvažuje náhradní řešení k jejich částečnému nahrazení, což by však 

mohlo vést ke snížení komfortu stávajících studentů. 

Navrhovaná opatření: 

o Kolej Chválkovice – přestavba 2.–6. patra na třílůžkové pokoje, čímž by se zrušila/ 

omezila možnost ubytování párů. Toto opatření by vytvořilo 70 nových lůžek. 

o Kolej J. Jařaba – změna kapacity některých pokojů ze tří na čtyři lůžka na 3. a 4. patře, 

čímž by se získalo 60 lůžek. 

o Zastropování počtu zahraničních studentů, což by umožnilo uvolnění dalších 70 lůžek. 

 

Tato opatření by společně nahradila přibližně 150 lůžek z celkového úbytku způsobeného 

rekonstrukcí. SKM ponechává rozhodnutí o výběru konkrétních opatření na KR, která má 

zvážit jejich výhody a nevýhody pro studenty a na nejbližším zasedání oznámit své 

stanovisko.Stejně jako v minulých letech SKM ponechá na kolejích 1000 míst pro rezervaci v 

řádném termínu pro budoucí studenty 1. ročníku. 

 

Kolejní rada po zvážení souhlasí s navýšením počtu lužek na koleji J. Jařaba. Zavedení 3 

lůžkových pokojů na koleji Chválkovice nepřijde KR jako vhodné řešení neboť už teď je 

v kuchyňkách málo prostoru a to jenom 2 varní desky, stejně to je i s praním a parkováním. 

So zastropováním zahraničních studentů KR nesouhlasí, nakolik jsou zahraniční studenti 

stejně důležití, jako čeští a často mají ještě těžší situaci při shánění soukromého ubytování. 
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b)invalidní studenti 

Pro invalidní studenty bude nově vybudována buňka na Neředíně I a koleji B. Václavka.  

Zároveň SKM udělí ubytovaným studentům s průkazem ZTP 50% slevu na praní, která 

nabude účinnosti po dohodě v co nejbližší době. Vrámci zlepšení kvality ubytováni pro ZTP 

studenty SKM prodloužili interval otevíraní dveří na B. Václavka. 

 

c) nefunkční mikrovlnka na 4. patře 

SKM vyměnilo nefunkční mikrovlnku a zároveň vyzývá studenty, aby při ohřívání jídla 

nepoužívali kovové předměty, protože desítky mikrovlnek ročně musí být vyřazeno kvůli 

nevhodnému zacházení. 

 

     f) Kolej Neředín I-IV 

    g )Kolej Evžena Rošického 

 

Do suterénu kolejí bude na základě návrhu z minulého zasedání nainstalováno pohybové čidlo 

na světlo. SKM do kuchyněk na každém patře kromě prvního, nainstaluje zamykatelné 

skřínky na jídlo pro studenty, což usnadní vaření a zlepší ozvěnu v prostorách kuchyněk, což 

byl problém, na který upozornila KR na minulém zasedání. Současně probíhá na koleji 

rekonstrukce TV místnosti a studovny, což přispěje ke zvýšení komfortu ubytovaných 

studentů.  

 

   h)  Kolej Chválkovice 

 

a) SKM nabídlo možnost posílení wifi připojení, přičemž 5 pokojů na patře přijde o kabelové 

připojení k internetu.  

SKM se ptalo KR, zda instalaci Wi-Fi připojení nechat na prázdniny, nebo ji realizovat co 

nejdříve. KR rozhodlo, že rekonstrukce by měla začít co nejdříve. Ztráta kabelového připojení 

není pro KR velkým problémem, protože většina zařízení stejně není schopná se připojit 

kabelem.Zástupce koleje se ptal, zda se vybudování Wi-Fi připojení stihne do začátku 

zkouškového období, na což SKM odpovědělo, že by to mělo být možné. 

  

5. Různé  

      5.1) navýšení kolejného  

SKM informuje KR o nutnosti navýšení kolejného od nového akademického roku 2025/2026. 

Důvodem je zvyšování nákladů na energie, minimální mzdu a ostatní náklady na ubytování. 

SKM potřebuje navýšit rozpočet kolejí minimálně o 7,5 milionu korun, optimálně o 9 

milionů. Tato částka by byla rozdělena na měsíční nájem podle kvality ubytování, nikoliv 

rovnoměrně pro všechny. Pro 4lůžkové pokoje se společným sociálním zařízením by se 

navýšení pohybovalo kolem 2–4 Kč/den, pro 1lůžkové pokoje by to bylo 12–16 Kč/den. 

Poslední zvýšení kolejného proběhlo v roce 2022. SKM bude tuto záležitost řešit i na 

Akademickém senátě, kde se zúčastní i KR a vyjádří svůj postoj k navýšení cen. 
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6. Ukončení jednání  

Na závěr jednání předsedkyně Kolejní rady UP poděkovala SKM za nové řešení problému a 

průběžné zlepšování ubytovaní na kolejích. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Další informace naleznete na skm.upol.cz/kr 

Jednání Kolejní rady UP jsou veřejná.  

 
Zápis z jednání byl pořízen ve spolupráci s členy vedení SKM UP.  

 
Zapsal: Katarína Szemanová, Adam Vlach 
V Olomouci dne 02.02.2025 

 

 

K A T A R Í N A         S Z E M A N O V Á , V . R . 
                      předsedkyně KR UP  

 
Poslední úprava: 03.02.2025 
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Príloha č.1 

 

            

 
Usnesení č.1 

Kolejní rada UP v Olomouci souhlasí s navýšením kolejného v minimální možné sumě. Kolejní rada považuje 

za lepší volbu postupné zvyšování s co nejmenším finančním dopadem na studenty.  

 

Všech členu KR UP:    9 

Přítomných členu KR UP při hlasování:  9 

Výsledek hlasováni    Pro:    8  Proti:   0  Zdrželi se: 1 

 
 

 
            
 

 

 

 


